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Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

1. De beantwoording van de door Groen Links en Christenunie gestelde Artikel-45 vragen over de 

Nooterhof 
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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

Groen Links en de Christenunie hebben artikel 45 vragen gesteld over de stand van zaken en 

toekomstige invulling van de Nooterhof. Met deze informatienota geven wij antwoord op de gestelde 

vragen.  

Kernboodschap 

In maart 2018 is uw Raad geinfomeerd over het feit dat Landstede na 12 jaar stopt met het beheer van 

het Doepark Nooterhof en de gemeente op zoek gaat naar een nieuwe invulling. Met de antwoorden 

op de gestelde vragen wordt u geinformeerd over de stand van zaken.    

Beantwoording  

 

1. Op welke termijn verwacht het college te komen met een toekomstvisie/nieuwe invulling voor 

het Doepark en wanneer zullen deze plannen met de raad gedeeld worden? 
 

Antwoord: 

De afgelopen periode is er vooral gewerkt aan het goed afronden van de lopende afspraken met 

Landstede na een beheersovereenkomst van 12 jaar en het overdragen van het beheer van Doepark 

Nooterhof terug aan de gemeente per 1 opktober. Verder zijn er gesprekken gevoerd met de stichting 

Earthship over de toekomst van het Earthship. Deze ontwikkeling heeft onmiskenbaar een samenhang 

met de invulling van het doepark. Het park is namelijk eigendom van de gemeente, het vastgoed in het 

gebied is dat niet. Daarnaast wordt gewerkt aan een visie op de nieuwe invulling van het gebied, 

concept hiervan is in afronding en zal daarna ook met betrokkenen besproken worden. Deze visie zal 

naar verwachting voor het eind van het jaar aan de raad gestuurd worden. Zodra dit is gedeeld zal ook 

het proces om te komen tot een nieuwe invulling concreter kunnen worden ingevuld. Naar aanleiding 

van het bericht in het voorjaar dat er gezocht gaat worden naar een nieuwe invulling hebben trouwens 

veel potientiele initiatiefnemers vanuit allerlei verschillende invalshoeken contact gezocht en hun 

interesse kenbaar gemaakt. 
 
 

2. Is het college van plan om het groene, speelse en laagdrempelige karakter van het park te 

behouden? 

 

Antwoord: 

Uitgangspunt bij het komen tot een visie op de nieuwe invulling voor het gebied zijn dat het groene 

karakter, de openbare toegankelijkheid en huidige waarde voor de stad van het park behouden blijft. 

Het is immers een zeer gewaardeerde plek in de stad. Groen, speels en laagdrempelig sluit daar zeker 

bij aan. 
 
 

3. Is het college bereid de kennis en inzet van vrijwillige (moes-)tuiniers en de op het terrein 

aanwezige imker voor de toekomst te behouden? 

 

file://///test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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Antwoord: 

De activiteiten van de imker en tuiniers hebben altijd onder de vlag van Landstede plaatsgevonden en 

een belangrijke bijdrage geleverd aan het doepark. Er wordt onderzocht of de huidige initiatieven een 

plek kunnen krijgen in de toekomstige invulling. Het college wil in dit stadium echter niet vooruitlopen 

op een nieuwe invulling en daar een toezegging over doen. Het in dit stadium vastleggen van 

dergelijke eisen zou beperkend kunnen werken op de invulling van het geheel, terwijl er juist ook wordt 

gezocht naar nieuwe initiatieven. 
 
 

4. Ziet het college kans om hen in de tussentijd ook te betrekken bij het beheersplan zoals  dat 

door ROVA momenteel wordt opgesteld? 

 

Antwoord: 

Vanaf 1 oktober is het beheer van het doepark in handen van de gemeente. Er zal de komende tijd het 

nodige onderhoud gepleegd worden, wat precies wordt op dit moment geïnventariseerd. Dit onderhoud 

is beperkt en vooral gericht op het in stand houden van de kwaliteit van het park in afwachting op een 

nieuwe invulling. Er zal dus ook geen uitgebreid beheersplan opgesteld worden. Input van mensen die 

het gebied kennen kan altijd welkom zijn, maar er zal nog niet voorgesorteerd worden op een nieuwe 

invulling.  
 
 

5. Is het college bereid om samen met partners te onderzoeken welke rol de Nooterhof kan 

hebben in het aanbod van natuureducatie? 

 

Antwoord: 

Natuureducatie heeft altijd een belangrijke rol gespeeld in het doepark. Uit de reacties die uit de stad 

gekomen zijn blijkt dat er ook waarde gehecht wordt aan deze educatieve component. Er zijn ook al 

gesprekken geweest met partners waarin dit punt aan de orde is gekomen, dit wordt dus zeker 

onderzocht.  
 
 

6. Zwolse Natuurclubs hebben aangegeven graag een rol te willen spelen bij de toekomstige 

invulling van het Doepark. Is het college bereid dat aanbod serieus te onderzoeken? 

 

Antwoord: 

Nadat de Zwolse Natuurclubs hebben aangegeven wel een rol te zien in de nieuwe invulling, is 

hierover ook oriënterend gesproken. De zoektocht hierbij is wel welke rol dit dan zou zijn en hoe dit in 

te koppelen is aan andere initiatieven. De gemeente gaat bij de nieuwe invulling namelijk op zoek naar 

een goede beheerder die voor het geheel verantwoordelijk is.  De ervaring leert dat ‘losse’ initiatieven 

hier ook bij gebaat zijn. 
 
 

7. Utrecht heeft een aansprekende vorm gevonden in www.Utrechtnatuurlijk.nl. Natuur, milieu en 

duurzaamheid worden dichtbij de stadsbewoner gebracht. Kan ook voor Zwolle zo’n ‘het 

geheel is meer dan de som der delen’ worden gerealiseerd?  

 

Antwoord: 

http://www.utrechtnatuurlijk.nl/
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Er zijn in het land meerdere voorbeelden waarbij er een geslaagde combinatie is gemaakt tussen een 

fysieke plek en natuureducatie. Naast Utrecht is Assen hiervan ook een goed voorbeeld. Er wordt 

zeker gekeken welke elementen hieruit in Zwolle gebruikt zouden kunnen worden. Daarbij is het wel 

belangrijk om in gedachten te houden dat in het geval van de Nooterhof het park wel eigendom is van 

de gemeente, maar de gebouwen in het gebied niet.  

 

 

Openbaarheid 

Deze informatienota is openbaar. 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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Jaargang   

Kenmerk  50587 
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De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 06-11-2018 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 26 november 2018, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


